



PA-200370

United States President Dwight Eisenhower signs the St. Lawrence Seaway Bill during a White House ceremony on May 13, 1954. Standing on the immediate left of the president is A.D.P. Heeny.

Le président des États-Unis Dwight Eisenhower signe la loi sur la Voie maritime de Saint-Laurent durant une cérémonie à la Maison-Blanche le 13 mai 1954. A.D.P. Heeny est debout, immédiatement à la gauche du Président.



PA-112362

Cabinet ministers at the first meeting of the Canada-U.S. Ministerial Committee on Trade and Economic Affairs, Washington, March 1954. Seat, l. to r.: John Foster Dulles, C.D. Howe, and Douglas Abbott. Standing, l. to r.: Sherman Adams, Ezra Benson, Sinclair Weeks, and L.B. Pearson.

Ministres du Cabinet à la première réunion du Comité ministériel canado-américain sur le commerce et les affaires économiques, à Washington, en mars 1954. Assis de g. à d. : John Foster Dulles, C.D. Howe et Douglas Abbott. Debout de gauche à droite : Sherman Adams, Ezra Benson, Sinclair Weeks et L.B. Pearson.